

Notulen Algemene Ledenvergadering 2024

Woensdag 17 april 2024

Locatie: Wijkcentrum De Bestevaer,
Trompstraat 10B, 8023 TP Zwolle
Aanvang: 19:30 uur
Afgemeld: Fred Woestmaat (Bestuur – WWZ)



Aanwezigen:

Flip de Groot	Ledenadministratie	Cox Jans	WWZ
Bram van de Klundert	Bestuur - penningmeester	Mevr. S. van Dijk	WWZ
Gerrit Bargeman	Bestuur - secretaris	Saskia van Dieren	WWZ
Loekie van Tweel	Bestuur / Rolstoeldansen	Martin Hendriksen	WWZ / Kascontrole
Wim van der Zwan	Erelid	Janine Beuving	Zwemmen
Selene Karrenbelt	H-hockey	Franklin Paassen	Trainer Zwemmen
Patrick Heutinck	H-hockey (trainer)	Simon Dallinga	Tafeltennis
Herman Meijnders	Erelid / Tafeltennis	Hans Speek	Tafeltennis
Irene Bargeman	Rolstoeldansen / Tafeltennis	Klara van Houts	Rolstoeldansen

1. Opening en vaststellen agenda

Gerrit Bargeman, secretaris, opent de vergadering. Vanwege het ontbreken van een voorzitter neemt hij deze taak op zich. Gerrit heet namens het bestuur alle leden van harte welkom in het wijkcentrum de Bestevaer. Vorig jaar hielden we de vergadering in de Vogellanden, maar dit wijkcentrum is een stuk goedkoper (en de nieuwe penningmeester let op de kleintjes!). We stellen ons even voor achter de tafel: Bram van de Klundert, penningmeester; Loekie van Tweel, notulist/aanstaand algemeen bestuurslid en Gerrit Bargeman, secretaris. Fred Woestmaat, coördinator WWZ, is afwezig vanwege migraine en laat zich verontschuldigen. Tijdens de algemene ledenvergadering is het een gewoonte om de leden te gedenken die in periode van 19 april 2023 tot en met 17 april 2024 zijn overleden. Ons zijn geen leden van ReVAS de Peperbus bekend die in die periode zijn overleden. Er wordt desondanks wel een minuut stilte gehouden voor diegenen die ons ontvallen zijn waar we geen kennis van hebben.

Er zijn geen wijzigingen van de agenda, Gerrit wenst ons een goede vergadering.

2. Mededelingen naar aanleiding van de vorige ledenvergadering

- In de bestuursvergadering van 25 september 2023 is Bram van de Klundert benoemd tot penningmeester i.v.m. de tussentijdse vacature van penningmeester door het plotselinge aftreden van Carina van Bijnen. Via de mail bent u hiervan op de hoogte gebracht.
- De website wordt nu regelmatig bijgehouden. Ook hebt u de notulen van de ALV van 2023 en het secretarieel jaarverslag 2023 op de website kunnen vinden evenals het PR plan en de gedragscode.
- Gekeken wordt naar uitbreiding van het sportaanbod bv. Boccia (in eerste instantie gericht op kinderen).

d) Er zijn 2 nieuwsflitsen uitgekomen. Deze zijn per mail rondgestuurd, maar zijn ook te vinden op de website. Gevraagd wordt aan de leden hoe ze de Nieuwsflitsen ervaren. Een aantal leden geeft aan dat ze het prettig vinden om te lezen – vooral doorgaan! Op 22 maart 2024 is de tweede Nieuwsflits verstuurd. Martin Hendriksen geeft aan hem niet ontvangen te hebben (of wellicht in de spam). Zowel Gerrit als Martin zullen nakijken of hij wel verstuurd is (**actiepunt 1 Gerrit**). Wim van der Zwan voegt toe dat de Nieuwsflits is verstuurd vanuit de naam Gerrit Bargeman (wel vanuit het mailadres secretaris@revas-peperbus.nl).

3. Ingekomen en uitgegane post

Er is als altijd veel ingekomen post door het jaar heen, maar die wordt in de bestuursvergaderingen besproken en is niet specifiek voor de ALV. Uitgegane post: de uitnodigingen voor de ALV naar de leden toe. Gerrit licht toe dat hij de uitnodiging naar de coördinatoren stuurt per mail waarbij hij alle leden van de sportgroep in de BCC zet zodat iedereen wel op de hoogte is.

4. Notulen ALV 2023

De notulen lagen ter inzage vanaf 19:00 uur en waren beschikbaar op de internetpagina. Zodoende heeft iedereen het van tevoren al kunnen inkijken. Per pagina worden de notulen zowel tekstueel als n.a.v. doorgelopen. Op pagina 6 zijn de acties door Loekie in een actielijst gezet met de datum gereed.

Er zijn geen vragen of opmerkingen over het verslag. De notulen van de ALV 2023 worden tekstueel en inhoudelijk goedgekeurd. Loekie bedankt!

5. Secretarieel Jaarverslag 2023

Ook het secretarieel jaarverslag lag ter inzage vanaf 19:00 uur en stond op de website. Er zijn geen opmerkingen en het jaarverslag wordt goedgekeurd. Gerrit bedankt!

6. Financieel Jaarverslag 2023

Het financieel jaarverslag lag dit jaar niet ter inzage vanaf 19:00 uur. Dat er nog geen financieel jaarverslag is heeft te maken met wisseling in het penningmeesterschap en met het overgaan naar een nieuw systeem qua contributie-inning wat veel extra tijd heeft gekost. We zijn als bestuur erg blij dat Bram de taak van penningmeester op zich heeft genomen, want een vereniging zonder penningmeester kan niet bestaan. De kascommissie weet ervan dat er nog geen financieel jaarverslag overlegd kan worden. Dit komt o.a. omdat het jaar 2022 opnieuw zal moeten worden afgesloten. We hebben in 2022 geen € 5000,-- winst gemaakt zoals vorig jaar is aangegeven, maar een verlies van € 8000,--. Dit komt grotendeels door een corona-overschot dat we kregen in 2020 en per ongeluk is geboekt in 2022. Daarnaast zijn de achterstallige contributies enorm in totaliteit. Bram heeft vorige week een mail gestuurd naar alle coördinatoren om de ledenlijsten heel secuur te controleren. Het vermoeden van Bram is dat er veel leden in de ledenlijsten staan die eigenlijk al jaren niet meer komen en geen lid zijn. Zo is er iemand die in 2020 wel betaald heeft, maar daarna niet meer. Dat is in de boeken meegenomen als een nog te innen contributiepost, dat is dus 3 x € 190,--. Maar als mensen al jaren niet meer komen en

ervan uitgaan dat ze geen lid zijn, zullen ze niet alsnog gaan betalen. Een groot deel van die verwachte inkomsten zullen we dus moeten afschrijven.

Dit van de afgelopen jaren uitzoeken is nog veel werk, het financieel jaarverslag komt zo snel mogelijk, maar zal nog even op zich laten wachten. Wel duidelijk is dat er gelukkig nog voldoende buffer is voor de komende jaren.

Vanuit het bestuur is al eerder aangekondigd dat we alle contributies gaan innen via ClubCollect. Je kunt kiezen of je in termijnen wilt betalen, in 1 keer, via iDeal, via incasso – veel mogelijkheden dus om het zelf zo in te richten als je wilt. Dit geeft dan een veel beter overzicht wie wel en niet betaald hebben en je kunt veel gemakkelijker zien of er achterstanden ontstaan.

Voor we overgaan naar ClubCollect moeten eerst de ledenlijsten actueel en bijgewerkt zijn. Dat blijkt dus een enorm uitzoekwerk te zijn, er zijn heel erg veel spookleden en ook zijn er leden die wel sporten maar niet op de ledenlijst zijn en dus ook niet betaald hebben. Die laatste categorie zullen we zeker benaderen. Maar we weten ook van een lid die terminaal ziek is, niet meer komt sporten en zich nooit heeft afgemeld, die zullen we niet meer benaderen.

Er zijn wel plichtsgetrouwe leden die al betalen of al betaald hebben voor 2024, maar die bedragen zal Bram terug storten, iedereen moet vanaf 2024 betalen via ClubCollect. Stap 1 om met de contributie-inning van start te kunnen gaan is de ledenlijst bijhouden. Flip de Groot die de ledenadministratie voor ons doet, moet weten of iemand wel of niet komt.

Het boekjaar 2022 moet naar beneden bijgesteld met een flink verlies.

Het boekjaar 2023 zal ook geen positief beeld laten zien. We kunnen het nog niet vaststellen zolang we de dubieuze debiteuren nog niet volledig in beeld hebben. We zullen veel af moeten schrijven van leden die jarenlang al geen lid meer zijn en dus niet meer zullen betalen. Daar moet de ALV mee instemmen. De grootste zorg van Bram als penningmeester op dit moment is hoe het voor elkaar te krijgen om over 10 jaar ook nog een vereniging te hebben. Met de huidige verliezen is er over een paar jaar geen vereniging niet, er moeten dus zaken veranderen. O.a. de leden moeten daarvoor goed in beeld zijn en daarbij zal ClubCollect ook helpen.

Saskia wil weten wanneer de factuur voor 2024 zal komen. Dat kan zodra duidelijk is wie er nu lid zijn, Bram hoopt zo snel mogelijk.

Herman: je zou dus eigenlijk alle afdelingen/verschillende sporten af moeten gaan met de ledenlijst en goed moeten aanvinken wie wel of geen lid is. Bij twijfels een gesprek voeren. Dus met de huidige lijst iedereen afgaan.

Gerrit: dat kun je niet bij de penningmeester alleen leggen. Hij heeft de vraag naar de coördinatoren gestuurd en is afhankelijk van de snelheid waarmee wordt gereageerd.

Bram: die vraag met de ledenlijst is al uitgestuurd naar de coördinatoren. Hij weet dat het vaak niet klopt en krijgt soms wel de opmerking terug: het klopt.

Er zijn zo'n 35 leden die al een aantal jaren niet hebben betaald.

Cox: We hebben veel sporttakken. Per sporttak en per groep is het daarom belangrijk om een absentieformulier te hebben. Dan kun je de spookleden er uit halen en zie je wie er wel of niet is. Een simpele absentielijst invullen kan veel van dit soort vragen voorkomen.

Bram: bij WWZ gaat nu wel met een presentielijst gewerkt worden. Een absentielijst is ook een heel goed idee! Er zijn potjes voor mensen die moeite hebben met betalen – jammer als ze niet komen omdat ze dat niet weten.

Flip heeft in de ledenadministratie geen groepsindeling van bijvoorbeeld het WarmWaterZwemmen. Per avond zijn er 3 groepen bij het WWZ. We gaan Fred vragen om dit op te pakken; een overzicht per avond maken en goed aanvinken wie wel en niet aanwezig zijn (**actiepunt 2 - Fred**). Maar ook voor de andere groepen is het belangrijk, dus alle coördinatoren wordt gevraagd een absentielijst bij te houden en die geregeld te delen met Flip (**actiepunt 3 – Gerrit/coördinatoren sporten/bestuur**).

Flip: zo haal je ook de mensen er uit die zich niet goed aangemeld hebben en wel zwemmen. Het aan- en afmelden via de site is misschien ook te moeilijk voor een deel van de mensen.

Irene: of aan- en afmelden via de coördinator laten lopen?

Bram geeft aan dat het grootste probleem ligt bij het WWZ. De andere groepen zijn veel overzichtelijker.

Gerrit geeft als oplossing: het aanmeldformulier uitprinten en elke coördinator een aantal prints geven om ter plekke in te kunnen vullen zodat Flip wel de gegevens heeft (**actiepunt 4 - Gerrit**). Dit is een goed idee.

Bram gaat verder met de toekomst van ReVAS de Peperbus in financiële zin. Wat verwacht hij de komende periode? Hij wil alle vragen beantwoorden, dus kom vooral met vragen als je nog iets wilt weten, nu in de vergadering, maar ook later kan dat altijd per mail.

De grootste zorg vanuit de penningmeester is het zwemmen (het parazwemmen op de zaterdagochtend). Er zijn meer sporten waar te weinig leden zijn in verhouding tot de kosten (op 1 sport na alle sporten), maar bij het zwemmen is het verlies het grootst. We hebben daar te weinig leden om het zwembad te kunnen betalen. Het parazwemmen zorgt voor een substantieel verlies – € 900,-- per kwartaal. Het bad is te groot, er worden nu maar 2 van de 4 banen gebruikt. We zijn bezig met het zoeken naar samenwerking, bijvoorbeeld met zwemvereniging Swol 1894.

Bram vraagt de ALV om in te stemmen het contract bij On Campus op te zeggen omdat we een jaar opzegtermijn hebben. We zullen dus nog zeker een jaar heel veel verlies draaien. Herman vraagt of er een alternatieve locatie is voor het zwemmen. Dat is er nu nog niet concreet; coördinator, bestuur en leden zullen op zoek moeten naar een alternatief.

Zwemvereniging Swol 1894 zwemt in de Vrolijkheid. Bram heeft Swol 1894 al aangeboden om 2 banen te gebruiken op de zaterdagochtend. Er is geen gemeentelijk zwembad meer – we zullen dus met een particuliere club in zee moeten.

Vogellanden en On Campus zijn beide relatief coulant, we betalen niet in vakanties e.d. We weten niet hoe dat gaat bij een nieuw contract of bij de Vrolijkheid. Duidelijk is wel dat voor 5 mensen een heel zwembad huren niet uit kan. Om nog 2 volledige jaren te moeten huren als er maar zo weinig leden zijn is financieel gezien niet goed. We moeten opzeggen en met de zwemmers op zoek naar een alternatief zodat het zwemmen daarna wel door kan gaan.

Janine stelt voor om een klein clubje mensen in te stellen die zich hier mee bezig gaat houden.

Franklin: zijn er ook mogelijkheden bij On Campus voor de huur van een half bad? Dat weten we niet. Franklin gaat het heel binnenkort vragen, fijn! Bij de zwemschool is een lange wachtlijst – Franklin gaat hen ook benaderen na de vraag aan Leon over het halve bad (**actiepunt 5 - Franklin**).

Tenzij er een oplossing is voor een half bad, moet het contract met OnCampus opgezegd per 1 mei (**actiepunt 6 - Gerrit**).

Janine is net coördinator geworden van het zwemmen (ze heeft het overgenomen van Iris) en ze geeft terecht aan dat ze niet alleen op zoek kan naar een nieuwe zwemlocatie. Janine en Bram gaan zich hier mee bezig houden, met meedenken in oplossingen vanuit Franklin, Anne Claudine en het bestuur. Dan hopen we een eind te kunnen komen.

De contributie in 2024 blijft hetzelfde als in 2023.

7. Kascontrolecommissie

- a) De kascontrolecommissie, bestaande uit Martin Hendriksen en Hans Speek, hebben op 15 april 2024 de boekhouding grondig bekeken en de bevindingen van Bram besproken. Hans Speek geeft een toelichting. Hij geeft aan dat het jammer is geweest dat we een tijdje terug zijn gestopt met het digitale boekhoudsysteem dat toen was aangeschaft. Hij is blij dat Bram inmiddels zoveel inzicht in de boekhouding heeft dat hij de problemen van foute boekingen en onterechte verwachtingen van nog binnen te komen contributies nu goed in beeld heeft. Boekhoudkundig is het scheef gegaan en het is dus een probleem dat Bram tegen is gekomen maar waar hij niet verantwoordelijk voor is. Hij moet nu de kans krijgen om het weer op een goede manier op poten te zetten. De kascommissie adviseert om Bram decharge te verlenen, de vergadering stemt hiermee in.

Bram van de Klundert zou in de kascommissie plaatsnemen, maar reserve Hans Speek heeft zijn plaats ingenomen omdat Bram onze penningmeester is geworden. Zij hebben gebruik gemaakt van het protocol controle jaarrekeningen. Dankzij René Huis in 't Veld hebben we een goede inzichtelijke boekhouding en jaarrekening, hij is de administrateur van de vereniging. Hierbij danken we hem voor het vele werk voor onze vereniging.

Onze dank gaat uit naar Martin en Hans voor de controle en het meedenken over het financiële beleid van onze vereniging.

- b) Benoeming kascontrolecommissie 2024. Martin Hendriksen is statutair aftredend (hij heeft het 2 jaar gedaan). Naast Hans Speek zoeken we een nieuw lid voor de kascontrolecommissie en nog een reserve lid. Hans geeft aan wat het werk van de kascontrolecommissie inhoudt. Dat gaat om een avond alles doorlopen. Bram heeft veel uitzoekwerk gedaan. Martin kon het goed overzien door het uitzoekwerk en het inzicht van Bram als boekhouder en kon daarna ook advies geven. Janine Beuving wil toetreden tot de kascontrolecommissie en Klara van Houts wil reserve zijn. Fijn, bedankt! We bedanken Martin Hendriksen voor zijn werk als lid van de kascontrolecommissie.

8. Bestuurszaken

- a. Momenteel is de voorzittersfunctie nog altijd vacant. Sinds het vertrek van de vorige voorzitter Johannes van der Velde in de ALV van 7 oktober 2021 heeft het bestuur de leden regelmatig geïnformeerd dat er een nieuwe voorzitter moet komen. Tot nu toe heeft niemand gereageerd. Nu probeert Gerrit als secretaris dit te combineren, maar dit gaat niet langer zo. Er is dringend iemand nodig als voorzitter. Zeker als er gesprekken gevoerd moeten worden met andere verenigingen. Ons bestuur is nu te klein hiervoor. Het bestuur vraagt de leden mee

te denken, misschien durf je niet, misschien voel jij jezelf niet hiervoor geschikt maar ken je een andere collega sporter die wel geschikt is, maar nu niet aanwezig is – geef ons die namen door aan de secretaris, dan nemen wij contact met de betreffende sporter op. Als u zichzelf hier niet geschikt voor voelt, dan zijn er misschien anderen in uw familie of vriendenkring, breng ons met hen in contact. Nogmaals we hebben dringend iemand nodig.

Een voorzitter zou ons ook naar buiten toe moeten representeren. Het gaat om het onderhouden van contacten, overzicht houden en het voorzitten van de maandelijkse vergaderingen. Bijvoorbeeld in gesprekken met OnCampus, zwemvereniging Swol 1894 of de gemeente. Net wat er nodig is en wat op ons pad komt. Om de taken beter te verdelen is dit nodig zodat de bestuursleden zich weer beter op hun eigen taken kunnen richten. Maar ook iemand die kleinere taken kan uitvoeren, die het bestuur op de achtergrond wil ondersteunen is ook altijd welkom! Dus neem vooral contact met ons op!

- b. Contributie-inning en automatische incasso door de penningmeester. Bram heeft dus bewust nog geen facturen verstuurd voor dit jaar omdat hij eerst de ledenlijst actueel wil hebben. Hij gaat iedereen een factuur sturen – met de mededeling dat als mensen al betaald hebben dat hij het terugstort om nu echt met een schone lei te kunnen beginnen. Het betalen moet volgens het nieuwe systeem gaan van ClubCollect.
- c. Dit punt staat niet op de agenda, maar het bestuur wil Jan Knol bedanken voor zijn bijdrage aan WWZ. Via de mails hebben we geprobeerd jullie op de hoogte te houden van de moeite die we hadden om nieuwe begeleiders te vinden en de contacten met Windesheim. Jan ondersteunt Fred hierin. We zijn heel blij dat het uiteindelijk is gelukt om weer iemand te vinden voor de dinsdagavond.
- d. Samenwerking/fuseren met andere sportverenigingen Vanuit het bestuur wordt samenwerking gezocht met andere sportverenigingen omdat het bestuur zo klein is en er eigenlijk te veel taken liggen. Herman doet de suggestie om een link te leggen naar de mensen van de sportbond voor verstandelijke beperkingen – is dat mogelijk? Gerrit en Bram vertellen dat we al contact hebben met VG-sport en ook door SportService worden we ondersteund. Mike Wigink helpt ons daarbij (dat was Loes Boetes, zij werkt nu in Assen). Herman: de huidige situatie geeft aan dat er meer samenwerking nodig is. Locaties als On Campus zijn te duur, de opleidingen zijn veel groter geworden, in het verleden schreeuwden ze om stageplaatsen. Martin vertelt dat ze een paar jaar geleden via Windesheim studenten hebben gehad bij multisport maar die zijn terug geroepen – want we gaven te weinig begeleiding bij de stages. Daarin schieten we als vereniging tekort (in menskracht) – het bestuur is te klein om mensen te kunnen begeleiden jammer genoeg. Ook dat is dus een reden om samenwerking te zoeken en/of meer bestuursleden te zoeken.
- e. PR-plan. Het PR-plan is beschikbaar op de website (bij de vergaderstukken) en lag ter inzage vanaf 19.00 uur. Loekie neemt het woord om één en ander toe te lichten. Het PR-plan is het afgelopen bestuursjaar enkele keren aangepast, uitgewerkt en up-to-date gemaakt. Ad hoc worden er zaken uit het PR-plan uitgevoerd, bijvoorbeeld door het ophangen van posters voor een clinic rolstoeldansen die in juli 2023 heeft plaatsgevonden. Toen zijn er ook persberichten verstuurd. De flyer wordt steeds actueler en mooier, er zijn nu posters gemaakt voor tafeltennis en zwemmen. Hierbij de vraag aan de leden of er mensen zijn die die posters op verschillende plekken op willen hangen als ze er zijn. Bijlage 1 van het PR-plan heeft Loekie enkele keren extra afgedrukt. Het zou fijn zijn als mensen in de pauze of na afloop even bij Loekie langs komen om aan

te geven of ze wat willen en kunnen bijdragen en/of verspreiden. Het zou goed zijn aan het begin van het nieuwe seizoen weer persberichten te gaan versturen. Loekie heeft daar de afgelopen maanden te weinig tijd voor gehad, ook door de cursus assistent-instructeur rolstoeldansen die ze nu volgt. Is er iemand die zou willen en kunnen helpen bij dit stuk? Na afloop geeft Janine aan dat ze wel af en toe wil helpen als er wat klussen liggen.

Loekie heeft kort geleden gesprek gehad met Tom Schuurman (die bij verschillende sporten actief is geweest). Hij wil het bestuur wel helpen met bijvoorbeeld de Social Media. Of is er toevallig nog iemand in de zaal die hier wat mee kan? Er komt geen reactie uit de zaal.

Simon vertelt dat hij in een Focus-woning woont – wellicht kan hij daar een poster ophangen. In ieder geval die van tafeltennis! Hij zal een poster meenemen.

- f. Gedragscode. Op 25 sep. 2023 heeft het bestuur een mail verstuurd waarin is vermeld dat de website vernieuwd is en dat belangrijke documenten zijn geplaatst op de website. Deze belangrijke documenten zijn: Preventie- en integriteitsbeleid, Aannamebeleid, Vertrouwenspersoon en Gedragscode. Deze documenten zijn ook naar Sportservice gestuurd met de vraag of zij opmerkingen hadden. Hun aanvulling op de gedragscode is verwerkt. Vandaar dat de gedragscode op de agenda genoemd is en op de website kenbaar gemaakt. Zijn hier vragen of opmerkingen over? De gedragscode wordt voortaan bij elke nieuwe trainer/coördinator/bestuurslid onder de aandacht gebracht. Het gaat om de intentie. Er zijn geen vragen.

9. Bestuursverkiezingen

- a) Algemeen lid – Benoeming van Loekie van Tweel. Loekie was al notuliste en had vorig jaar het PR-plan gemaakt. Haar betrokkenheid bij het bestuur is zo groot, dat het bestuur besloten heeft haar te benoemen als Algemeen lid. Naast het maken van de notulen pakt ze op wat nodig is en waar ze energie voor heeft. Zoals het maken van de Nieuwsflitsen, overleg over Boccia, uitvoering van PR-zaken of aanwezig zijn bij evenementen als het Kemerink Event en de Beweegdag. Er zijn geen bezwaren tegen deze benoeming en met applaus wordt Loekie benoemd in deze nieuwe rol.
- b) Herbenoeming Gerrit Bargeman, secretaris. Gerrit had vorige ALV in april 2023 al zijn eerste termijn van 3 jaar volgemaakt. Er is toen niet bij stilgestaan dat hij opnieuw benoemd zou moeten worden. Daarom willen we bij deze Gerrit met ingang van deze ALV (april 2024) herbenoemen als secretaris voor een periode van 3 jaar. Ook hier zijn geen bezwaren en Gerrit is met applaus herbenoemd. Er is geen einddatum voor de functies heeft Gerrit nagekeken.

10. Rondvraag

Er is 1 vraag van Saskia binnengekomen. Zij wil graag weten hoe het gaat met de nieuwe incasso's. Bram legt het een en ander uit: je krijgt een berichtje van mij en het wordt verzonden door ClubCollect. In dat bericht staat dat de penningmeester van ReVAS de Peperbus vraagt om de contributie te gaan betalen. Dat kun je zelf inrichten zoals je wilt, je hoeft geen wachtwoord te maken. Saskia wil graag een voorbeeld hebben. Bram zal Saskia een link sturen over ClubCollect (**actiepunt 7 Bram**). ClubCollect is een tussenschakel tussen onze bankrekening en de leden. Je maakt het over naar hen en zowel het lid als Bram krijgt een bewijs dat de betaling is voldaan. Je krijgt een herinnering als je niet betaald hebt. Je kunt een berichtje

sturen naar Bram als betalen wat later wel kan. Dit wordt voor Bram bijgehouden en dat is heel fijn. Bram hoopt zo snel mogelijk de incasso's te kunnen versturen en wil wel met Saskia een proefbetaling doen. Bram vertelt dat hij ClubCollect voor het eerst heeft gezien bij een tennisclub waar hij lid van is en dat beviel hem heel goed. En als mensen er niet uitkomen zal Bram helpen! Het kost ons als vereniging wel 300 euro per jaar, maar met 2 betalende leden erbij hebben we dat er al uit. Verder komen er geen vragen uit de zaal.

11. Sluiting.

Gerrit sluit de vergadering om 20.55 uur. Hij bedankt de aanwezigen voor hun komst en wenst hen wel thuis.

Actiepunten uit de Algemene Ledenvergadering 17 april 2024:

	Omschrijving	Actienemer	Datum gereed
1	Nagaan of Nieuwsflits 2 op 22 maart is verstuurd aan Martin Hendriksen.	Gerrit	Opnieuw verstuurd, mei 2024
2	Presentie-/absentielijsten per groep van het WWZ maken en zorgen dat ze elke week ingevuld worden.	Fred	Gereed
3	Presentie-/absentielijsten per sport (behalve WWZ) maken en zorgen dat ze elke week ingevuld worden.	Gerrit/bestuur/coördinatoren	Gerrit: mei 2024
4	Aanmeldformulieren printen en zorgen dat er een aantal bij alle coördinatoren komen en bij het WWZ.	Gerrit/bestuur	Gerrit: mei 2024
5	On Campus vragen naar de mogelijkheden qua huur van een half bad. Daarna evt. de zwemschool benaderen die een wachtlijst hebben.	Franklin	Gerrit: per eind mei 2025 opgezegd
6	Contract met On Campus opzeggen, uiterlijk 1 mei.	Gerrit	Per eind mei 2025 opgezegd
7	Saskia uitleg geven over ClubCollect, link sturen.	Bram	Gereed